
Notulen MR-vergadering G.A. de Ridderschool    
   
Dinsdag 19 september 2023, 19.30 uur   
   
Aanwezig:    Gea (voorzitter), Ellen, Meike (notulen), Karin, Ilse, Albert 

Afwezig:    Marike, Lotte, Mark 

  
1. Opening  

 
2. Vaststellen agenda 
De agenda wordt vastgesteld 
 
3. Vaststellen notulen MR-vergadering 11 juli (zie SharePoint en mail d.d. 14-09-2023)   
De notulen worden vastgesteld 
 
4. Uit het activiteitenplan / vorige vergadering   

• Begroting schoolniveau vervolg  
Ellen heeft contact gehad met de VOO. “De (G)MR heeft op grond van artikel 11 lid 1b 
het recht om advies uit te brengen met betrekking tot: vaststelling of wijziging van de 
hoofdlijnen van het meerjarig financieel beleid voor de school, waaronder de 
voorgenomen bestemming van de middelen die door het bevoegd gezag ten behoeve 
van de school uit de openbare kas zijn toegekend of van anderen zijn ontvangen, met 
uitzondering van de middelen, bedoeld in artikel 13, eerste lid, onderdeel c, en artikel 14, 
tweede lid, onderdeel c;” 
Een mail met de uitgebreide reactie staat op SharePoint. Een advies is om gezamenlijk op 
te trekken met andere MR’en en de GMR. 

o We bespreken de volgende stappen: 
▪ Hoe staan de andere MR’en erin? Mail door Ellen.  
▪ Uitnodiging om met afvaardiging van alle MR’en bij elkaar te komen 

met een deskundige van de VOO 
▪ Vervolgstap indien er niks verandert, is naar de Geschillen Commissie  

• Activiteitenplan schooljaar ’23-‘24 vaststellen 
o Gea bespreekt dit met Albert en dan definitief in volgende vergadering in 

oktober 

• Data MR-vergaderingen komend schooljaar vaststellen (samen met directie) 
o Donderdag 19 oktober 
o Dinsdag 12 december 
o Dinsdag 30 januari 
o Donderdag 11 april 
o Dinsdag 11 juni 
o donderdag 11 juli  

 
5. Overleg met directie (Albert vanaf 20.00 uur)   

• Stand van zaken nieuwbouw 
o De bouwbegeleider is inmiddels vastgesteld, dit is iemand van het bedrijf 

Ryse. Een bouwbegeleider is onafhankelijk en bewaakt het hele proces. Kent 
het programma van eisen. Morgen is er een studiedag voor het team en 
komt er een presentatie van het traject door de bouwbegeleider. Over een 
half jaar moet er een architect gekozen worden. Punten zoals welke rol moet 
de school krijgen in de wijk, wat voor lokalen enz. Deze punten die hier 



besproken worden, kunnen ook een keer tijdens de MR besproken worden in 
het kader van informeren en advies. Gea vraagt tijdens bijeenkomst hoe MR 
meegenomen wordt. 

o Er is nog geen tijdelijke vervangende ruimte. De bovenbouw blijft in de 
Leliestraat maar voor de onder- en middenbouw moet iets anders gezocht 
worden. Een mogelijk tijdelijk onderkomen wordt naar gekeken. Maar dit 
moet wel worden aangepast en geschikt gemaakt. De gemeente heeft nog 
niks toegezegd en is hiervoor verantwoordelijk. Binnenkort heeft Albert hier 
weer een gesprek over.  

• Begroting schoolniveau vervolg 
o Albert geeft aan dat er is gezegd dat het stafbureau de organisatie dusdanig 

aan het inrichten is zodat de directeuren in januari mogelijk inzicht hebben in 
eigen begroting.  

• Werkverdelingsplan ondertekenen – PMR  

o Akkoord verklaard 

• Schoolgids schooljaar ’23-’24 ondertekenen – OMR  
o Akkoord verklaard 

• Overige punten: 
o De wc’s bij de groepen 4 en 5 worden vernieuwd in de herfstvakantie 
o Albert is bij de eerste vergadering van de Ouderraad aangesloten. Door de 

Ouderraad zal nog contact opgenomen worden met de MR over een 
wijziging in het betalen van de ouderbijdrage: voor een kind dat vanaf 
januari naar school gaat, moet de helft van de ouderbijdrage betaald 
worden. Dit is nu nog niet het geval. 

o Als ouders zijn we benieuwd naar een jaarverslag van de OR. Wat gebeurt er 
precies met onze bijdrage? Ilse neemt dit mee tijdens de vergadering waar 
ze bij aansluit.  

 
6. Mededelingen en ingekomen stukken   
Geen. 

 
7. GMR   

• Helaas is de GMR afwezig. We spreken nogmaals de noodzaak uit dat de GMR wel 
aansluit bij de vergaderingen om zo informatie met elkaar te delen en op de hoogte 
te blijven van wat er leeft binnen de MR / GMR. 

• Terugkoppeling van vragen per mail door Lotte: 
o Is er informatie op de openstaande vraag over de begroting op 

schoolniveau?  
▪ Nee 

o Is er antwoord op de openstaande vraag over de Arbo?  
▪ Nee 

o Hoe zit het met de vervanging van Lotte aangezien haar periode afloopt? 
▪ Gaat ze in januari doen 

o Zijn de vergaderdata van de GMR voor volgend schooljaar reeds bekend?  
Ja, zijn bekend: 

▪ Maandag 2 oktober 19.30 uur 
▪ Dinsdag 7 november 19.30 uur 
▪ Woensdag 24 januari 19.30 uur 
▪ Maandag 11 maart 19.30 uur 
▪ Woensdag 22 mei 19.30 uur 
▪ Woensdag 10 juli 19.30 uur 



 
8. Actielijst  

 

Actie    Wie    Stand van zaken d.d. 19 september 

Vragen aan stafbureau wanneer er een 
begroting op schoolniveau kan liggen 

Directie Misschien in januari 

Tijdspad nieuwbouw opvragen en delen met 
MR in kader van adviesrecht 

Directie Volgende vergadering bij MR 

Begroting op schoolniveau bespreken via GMR 
met bestuur 

Lotte / Mark Dit is nog niet besproken  

Arbo bespreken binnen GMR Lotte / Mark Dit is nog niet besproken  

Is vervanging ouderlid GMR bekend? Lotte / Mark Lotte pakt dit op in januari 

Zijn de vergaderdata van de GMR voor volgend 
schooljaar bekend? 

Lotte / Mark Lotte heeft de data rondgemaild 

Contact opnemen VOO over begrotingskwestie Ellen Gedaan en komt een vervolg 

Contact via mail opnemen alle MR’en van Kits 
Primair over begrotingskwestie 

Ellen Voor de vakantie was dit geen 
handige timing om te doen, het 
wordt nu gedaan 

Cursussen MR Ellen Nog geen data bekend van 
cursussen, Ellen stuurt nog een mail 
naar Diana 

Terugkoppeling na aansluiten bij OR-
vergadering 

Ilse Ilse gaat aansluiten bij de tweede 
vergadering 

Planning MR data volgend jaar afstemmen op 
teamvergaderingen 

Allen De data zijn gepland 

Medezeggenschapsreglement op website laten 
plaatsen 

Gea  Dit is gedaan 

Overige feedback op verslagen verzamelen en 
mailen naar directie 

Meike Dit is gedaan 

Overdracht naar nieuwe voorzitter  Cris / Gea Dit is gedaan 

Handtekeningen werkverdelingsplan en 
schoolgids 

PMR / OMR Dit is gedaan 

Werkgroep Nieuwbouw uitnodigen 2e 
vergadering? 

MR 20 september is er voor het team 
een bijeenkomst over de 
nieuwbouw met de 
bouwbegeleider. De voorzitter 
vraagt om inzicht in het proces en 
hoe de MR betrokken gaat worden 

 

 

Actie    Wie    

Vragen aan stafbureau wanneer er een begroting op 
schoolniveau kan liggen 

Directie 

Tijdspad nieuwbouw opvragen en delen met MR in kader van 
adviesrecht 

Directie 

Begroting op schoolniveau bespreken via GMR met bestuur Lotte / Mark 

Arbo bespreken binnen GMR Lotte / Mark 

Contact opnemen via mail met alle MR’en van Kits Primair over 
begrotingskwestie en datum voor bijeenkomst met VOO 
deskundige 

Ellen 



Vragen of er al data bekend zijn voor cursussen MR aan Diana Ellen 

Terugkoppeling na aansluiten bij OR-vergadering. Punten mee 
over samenwerking en inzicht in wat er met ouderbijdrage 
gebeurt 

Ilse 

Vragen hoe de MR gaat worden betrokken bij het 
nieuwbouwproces aan de bouwbegeleider 

Gea  

Vragen aan de coördinator leerlingenraad hoe het loopt Gea / Ellen 

 

  

9. Rondvraag / mededelingen / wvttk   

• Stukje voor de nieuwsbrief 

• Volgende keer datum plannen voor een leuke avond met de MR zoals uiteten  

• We bespreken wat Ilse mee kan nemen als ze aansluit bij de OR-vergadering; 
samenwerking, begroting 

• Leerlingenraad was vorig jaar een punt van aandacht in de MR, hoe gaat dat nu? Gea 
en Ellen informeren bij coördinator leerlingenraad hoe het loopt 

 
10. Sluiting   

• Volgende vergadering is donderdag 19 oktober om 19:30 

   
  
 
 


